
 
 
Onderwerp: aanscherping beleidsregel Natuurbescherming  

Nieuwendijk, 14 oktober 2019 

Geacht college,  

Op 8 oktober heeft u ons geïnformeerd over de wijziging beleidsregel natuurbescherming. Op 11 

oktober bereikte via de beantwoording van de minister aan de Kamer ons het nieuws dat de 

provincie Brabant voor wat betreft extern salderen strengere regels stelt dan de minister van de 

provincies vraagt. Door de agrariërs is hier verontwaardigd op gereageerd en dat begrijpen wij 

volkomen. Het verbaast ons dat ook wij het uit de media moesten vernemen en dat uw college de 

Staten daar niet proactief over heeft geïnformeerd. Daarnaast zorgen deze strengere regels voor een 

extra complex stelsel, waardoor naar verwachting veel knelgevallen zullen ontstaan. De effectiviteit 

van de strengere eisen zijn daarbij naar verwachting klein omdat ontwijking eenvoudig mogelijk is.  

Wij hebben dan ook de volgende vragen: 

1. Op welke wijze heeft u de Staten actief geïnformeerd dat de genomen beleidsregels afwijken 

van de afspraken met het Rijk? 

2. Kunt u aangeven op welke wijze en op welke momenten er overleg is geweest met het Rijk 

over de aanscherping? 

Inmiddels zien we dat het unanieme provinciestandpunt niet meer wordt gedeeld en dat de 

provincie Friesland de beleidsregel teruggetrokken heeft.  

3. Bent u bereid om de vastgestelde beleidsregel ook in Brabant in te trekken en hier actief 

over te communiceren met de betrokkenen.  

Uit de IPO reactie lezen we dat het Rijk en provincies de periode tot 1 januari benutten om de 

beleidsregels aan te laten sluiten bij de afspraken in de Kamerbrief. Daarnaast geeft het IPO aan dat 

de voortgang gemonitord wordt en er uiterlijk mei 2020 of zoveel eerder als nodig een evaluatie en 

zo nodig aanpassing plaatsvindt. 

4. Wordt de IPO reactie gedeeld door het college? 

5. Is het college het met ons eens dat de aangekondigde aanpassing nog meer onzekerheid 

teweeg brengt bij agrariërs die verplicht voor 1 april 2020 een vergunbare en ontvankelijke 

vergunning moeten aanvragen voor de aanpassing van hun stallen? 

6. Is het met al deze onzekerheid, voor een deel zelf gecreëerd door de provincie technisch wel 

mogelijk om aan de verplichtingen van de provincie te voldoen? 

7. Is het met al deze onzekerheid wel moreel verantwoord om vast te houden aan de 

verplichting aan de agrariërs om hun vergunning op korte termijn in te dienen terwijl er  

zoveel onduidelijkheid heerst? 

8. Bent u bereid om onze agrariërs meer tijd en ruimte te bieden om aan alle verplichtingen te 

voldoen  die nu op hun afkomen? 

We zien de beantwoording met belangstelling tegemoet.  
  
Hermen Vreugdenhil 
ChristenUnie-SGP 
 


